

MAGIC BOSS

**CLEAN, WAX & PROTECT
WITHOUT SCRATCH**

**NETTOIE, CIRE & PROTÈGE
SANS ÉRAFLURE**



MAGIC-BOSS™ CLEAN, WAX & PROTECT WITHOUT SCRATCHING is a treatment for painted, glass, acrylic and fiberglass surfaces. It cleans stubborn dirt, provides a gloss, seals and waxes all in one step. Ideal for iron cast patio outdoor furniture, gazebos aluminum frame and above ground pool exterior walls. Easy to apply, simply spray the product on the surface, spread evenly and lightly polish. It provides a glossy finish, protects and prevents damages caused by the sun, acid rain and most contaminants. **RECOMMENDATION:** If the surface is covered with dirt, it is recommended to remove dirt excess by rinsing the surface and letting it dry for better result.

DIRECTION FOR USE: 1- Shake **MAGIC-BOSS™ CLEAN, WAX & PROTECT** vigorously before using. 2- Preferably, use in a shaded area and do not apply on hot surfaces. 3- Spray a light coat on a section of 1 m² (10 sq. ft.). **DO NOT LET DRY.** 4- Wipe with a terry cloth to clean and polish. 5- Lightly buff remaining haze (if any) with a clean polishing cloth for a perfect glossy finish.

LIMITED WARRANTY: The manufacturer limits its responsibility to the refund of the product purchase price only. **STORAGE:** KEEP FROM FREEZING.

MAGIC-BOSS™ NETTOIE, CIRE & PROTÈGE SANS ÉRAFLURE est un traitement pour les surfaces peintes, de verre, d'acrylique et fibre de verre. Il nettoie la saleté rebelle, lustre, scelle et cire en une seule étape. Idéal pour meubles de patio en fer forgé, structure de gazebos en aluminium et murs extérieurs de piscine hors terre. Facile à appliquer, il suffit simplement de vaporiser le produit sur la surface, de l'étendre uniformément et de légèrement polir. Il procure un fini lustré, protège et prévient les dommages causés par le soleil, les pluies acides et la plupart des contaminants. **RECOMMANDATION:** Si la surface est couverte de saleté, il est recommandé d'enlever l'excès de saleté en rinçant la surface et de la laisser sécher pour un meilleur résultat.

MODE D'EMPLOI: 1- Agiter **MAGIC-BOSS™ NETTOIE, CIRE & PROTÈGE** vigoureusement avant l'usage. 2- De préférence, utiliser à l'ombre et ne pas appliquer sur des surfaces chaudes. 3- Vaporiser une mince couche sur section de 1 m² (10 pi²). **NE PAS LAISSER SÈCHER.** 4- Essuyer à l'aide d'une serviette absorbante pour nettoyer et polir. 5- Polir le léger brouillard (si présent) avec un linge à polir pour un fini lustré parfait.

GARANTIE LIMITÉE: Le fabricant limite sa responsabilité au remboursement du prix d'achat du produit seulement. **ENTREPOSAGE:** EVITER LE GEL.

Contains: Petroleum distillates. Do not ingest. Avoid contact with eyes, may cause eye burn. Avoid contact with skin. Handle with care. Keep out of reach of children. **FIRST AID TREATMENT:** If swallowed, call a Poison Control Centre or doctor immediately. Do not induce vomiting. **EYES:** Rinse with plenty of water for at least 15 minutes. Occasionally lifting eyelids. **SKIN:** Wash contaminated skin with soap and water.

Contient: Distillats de pétrole. Ne pas ingérer. Éviter tout contact avec les yeux, peut provoquer des brûlures aux yeux. Éviter tout contact avec la peau. Manipuler avec soin. Conserver hors de la portée des enfants. **PREMIERS SOINS:** En cas d'ingestion, appeler immédiatement un Centre Anti-Poison ou un médecin. Ne pas faire vomir. **YEUX:** Rincer à l'eau courante pendant au moins 15 minutes. Soulever occasionnellement les paupières. **PEAU:** Laver la peau contaminée à l'eau et au savon.



UPC : 6 28452 13014 6

BOSST
TECHNOLOGY

1 800 771-6728
www.bosstechnology.com

MADE IN / FABRIQUÉ AU 

St-Hyacinthe, QC J2R 1E4